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З   А   П   И   С   Н   И   К 

 

наставак  IV редовне седнице  Савета Физичког факултета 

oдржане 22. јануара  2014. године, са почетком у 11 часова 

 

Присутни  чланови из редa наставника, сарадника и  АТ особља Физичког факултета: 

 

1. Проф. др Срђан Буквић 

2. Проф. др Воја Радовановић 

3. Проф. др Сунчица Елезовић Хаџић 

4. Проф. др Татјана Вуковић 

5. Проф. др Ивана Тошић 

6. Проф. др Горан Попарић 

7. Проф. др Бећко Касалица 

8. Проф. др Марија Димитријевић 

9. Доц. др  Владимир Ђурђевић 

10. Доц. др Славица Малетић 

11. Др Душко Латас 

12. Др Мирјана Сарван 

13. Слађана Митровић 

 

Присутни чланови из реда студента: 

 

1. Јелена Репић 

2. Сања Ђурђић 

  

Представници оснивача,  Владе Републике Србије,  нису именовани. 

 

Оправдано одсутни: 

- Марко Влаисављевић 

- Данило Николић 

- Проф. др Ђорђе Спасојевић 

- Младен Перковић 

 

Присутни представници Руководства Физичког факултета: 

 

- Декан, Проф. др Јаблан Дојчиловић, 

- Продекан за финансије, Проф. др Иван Белча, 

- Продекан за наставу, Проф. др Иван Дојчиновић, 

- Директор Института за физику, Доц. др Зоран Николић, 

 

Седници присуствује 15 (петнаест) од укупно 23 (двадесeттри) члана Савета Физичког факултета 

са правом гласа, према списку који чини саставни део овог записника. 

Одлуке Савета Факултета у складу са чл. 157. став 2. Статута Физичког факултета и чл. 53. став 2. 

Закона о високом образовању («Сл. Гласник Републике Србије» бр.76/05, 100/07-аутентично 

тумачење, 97/08, 44/10 и 93/13), доносе се већином гласова укупног броја чланова Савета.  

Седницом председава  председник Савета Физичког факултета, Проф. др Срђан Буквић. Пошто је 

констатово кворум потребан за рад и одлучивање  предложио је наставак седнице према дневном 

реду који је усвојен на седници одржаној 25. децембра 2014. године, па се прешло на  
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5. тачку  

 

Материјал за ову тачку дневног реда члановима Савета достављен је у електронском облику уз 

позив за наставак седнице али и у писаном облику пред почетак седнице. 

На предлог проф. др Татјане Вуковић, чланови Савета су се сагласили да се све тачке плана 

образлажу једна по једна како би се лакше формулисали предлози.  

Након детаљног разматрања одлучено је са 15 (петнаест) гласова ЗА да се План јавних набавки за 

2014., и План јавних набавки на које се закон неће примењивати усвоје, а након уношења 

примедби и предлога изнетих на седници, путем електронске поште доставе члановима Савета на 

увид, након чега ће бити благовремено достављени  надлежним институцијама.  

 

 

 

 

 

Пошто је исцрпљен дневи ред седница је окончана у 12:10 часова. 

 

                                                                                                        ПРЕДСЕДНИК САВЕТА  

ФИЗИЧКОГ ФАКУЛТЕТА 

Проф. др Срђан Буквић 
 

 

 

Записник:  Лелица  Вуковић-Радош 

 


